
KS Ajdovščina
Četrt stoletja hotela Lev - Hotel »Lev« je praznoval 20. aprila 25-
letnico obstoja. Čestitkam in željam po čimboljšem poslovnem
uspehu se pridružuje tudi KS, saj je to eno izmed podjetij, ki s KS
izredno dobro sodeluje in priskoči na pomoč kadar se obrnemo
nanje. Vsem delavcem hotela »Lev« se zahvaljujemo in še enkrat
iskreno čestitamo.

• • •

Razstavo \z Velike Britanije - Narodna galerija pripravlja še eno
zanimivo razstavo: Risbe iz Fitzvvilliamovega muzeja George Romm-
ney 1734-1802. Otvoritev je bila 20. aprila. Krajane obveščamo, da je
možnost brezplačnega ogleda vseh razstav vsako soboto od 14 do
16. ure.

• • *

Taborniki - Taborniška organizacija Odred Sivi Volk je 11. aprila
ustanovila svet odreda, v katerem se bodo skupno dogovorjali pred-
stavniki OŠ. P. Voranc in OŠ M. Vrhovnik, predstavniki KS Ajdovš-
čina in Gradišče, starši otrok vključenih v taborniški odred in pred-
stavniki čet tabornikov o aktivnostih in načrtih. Taborniški pozdrav:
S prirodo k novemu človeku.

• • •

Delegatsko vpaianj« Pod turnom 4 - Komisija za socialna in
stanovanjska vprašanja ter HS Pod turnam 4 sta imela skupno sejo,
na kateri je predstavnica HS obrazložila zagate te hiše in njenih
stanovalcev.

Zavod za raziskavo materiala je začel v marcu z nekakšnimi izko-
pavanji. Pristojni so pojasnevali stanovalcem, da se bodo morali
v najkrajšem tasu izseliti, ter da bodo v teh prostorih ateljeji Ijubljan-
skih umetnikov. Stanovalci so zahtevali pojasnilo od stanovanjskega
podjetja Ljubljana, kjer pa o tem ničesar ne vedo.

Hišni svet predlaga, naj najemnike stanovanj čimprej obvestijo,
kakšna je usoda hiše. Nekateri stanovalci bi si radi izboljšali stano-
vanjske pogoje, ne želijo pa imeti nepotrebnih stroškov. Nekateri bi
si radi uredili etažno ogrevanje, drugi izolirali zunanje stene. Zaradi
neurejenega statusa hiše pa jim je to onemogočeno.

Problem je tudi prenaseljenost. V nekaterih sobah je tudi po
5 stanovalcev, nekaj sob pa je že dalj časa praznih. HS se trudi, da bi
kolikor toliko uredil razmere v hišl. Zaradi prijavnoodjavne službe jim
tudi to ne uspeva. Na Mačkovi namreč dovolijo stalno prijavo biva-
lišča, čeprav je vsem znano, da se na ta naslov ne morejo za stalno
prijavljati.

Komisija se strinja s predlogi in prizadevanji HS, od pristojnih pa
zahteva, da se razmere v hiši Pod turnom 4 čimprej uredijo v zado-
voljstvo tamkajšnjHi stanovalcev z odločbami. Stanovalce, k! pa so se
vselili brez odločb bo potrebno čimprej izseliti. Samoupravna stano-
vanjska skupnost je tudi dolžna, da končno uredi plačevanje stana-
rine.

KS bo to vprašanje posredovala zboru KS.
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